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Mārupes novada Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes sēde 

SĒDES PROTOKOLS Nr.3/2023 
 

DATUMS: 2023. gada 22. novembrī 

SĒDE SĀKAS: plkst.15:00  

VIETA: Biznesa Vēstniecība, Jelgavas ceļš 3, Tīraine, Mārupes novads, LV-2167 

 

PADOMES SASTĀVS (piedalās): 

1. Ilze Krēmere, Mārupes novada pašvaldības Izpilddirektora vietniece; 

2. Inuta Šaroka, Mārupes novada Tūrisma un uzņēmējdarbības atbalsta aģentūras direktore; 

3. Agnese Lāce – Tukiša, Mārupes novada Tūrisma un uzņēmējdarbības atbalsta aģentūras sabiedrības 

iesaistes un uzņēmējdarbības projektu vadītāja; 

4. Kārlis Bodnieks, SIA “Prolux” pārstāvis;  

5. Silva Jeromanova – Maura, biedrības “Biznesa Vēstniecība” pārstāve; 

6. Silvestrs Savickis, biedrības “Mārupes uzņēmēji” valdes priekšsēdētājs; 

7. Normunds Čiževskis, SIA “Bizpro” pārstāvis; 

8. Artūrs Saveļjevs, VAS “Starptautiskā lidosta “Rīga””, komerciālā departamenta direktors, valdes 

loceklis;  

9. Dace Krastiņa, AS “WESS Select” pārstāve; 

10. Jānis Zariņš, biedrība “Pierīgas tūrisma asociācija” pārstāvis; 

11. Agnese Ozoliņa, SIA “Heidelberg Materials SBC Latvia” pārstāve; 

12. Edgars Niedra, biedrības “Pierīgas partnerība” sēdei pilnvarotais pārstāvis; 

 

PIEAICINĀTIE (piedalās): 

13. Agnese Jankuna, Mārupes novada pašvaldības Izpilddirektore; 

14. Valdis Kārkliņš, Mārupes novada domes priekšsēdētāja vietnieks; 

15. Jurijs Baibakovs, Zvērinātu advokātu biroja “JB” pārstāvis; 

16. Jūlija Sveženceva, Mārupes novada Tūrisma un uzņēmējdarbības atbalsta aģentūras tūrisma 

informācijas un amatu mājas vadītāja; 

17. Ilze Žunde, Mārupes novada Tūrisma un uzņēmējdarbības atbalsta aģentūras mārketinga specialiste; 

18. Sibilla Zeiferte, Mārupes novada Tūrisma un uzņēmējdarbības atbalsta aģentūras uzņēmējdarbības 

speciāliste; 

 

PADOMES SASTĀVS (nepiedalās): 

19. Maija Bebre, biedrība “Pierīgas partnerība” pārstāve; 

20. Kristīne Ozoliņa – Kaļetova, SIA “Veselības centrs 4” pārstāve; 

21. Māris Lapiņš, SIA “MārLapiņi” pārstāvis; 

22. Arta Bažovska, AS “VentEko” pārstāve; 

23. Ineta Ābele, SIA “Līva AB Nord” pārstāve; 

24. Edgars Neilands, SIA “LABIE KOKI” pārstāvis; 

25. Normunds Skauģis, SIA “Lāči” pārstāvis;  

26. Zigmārs Vestfāls, biedrība "Latvijas Aviācijas Asociācija" pārstāvis. 

 

DARBA KĀRTĪBĀ: 

 

1. Atsevišķu padomes sēdes neapmeklējošu dalībnieku izslēgšana no Konsultatīvās padomes locekļu 

sastāva, jaunu locekļu uzņemšana tajā; 

2. SIA “Piche” iesnieguma un Nekustamā īpašuma attīstītāju alianses un SIA “Keywest Partners” 

iesnieguma izskatīšana; 

3. Ierosinājumi par Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes nolikumā veicamajām izmaiņām. 
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NORISE  

S.Jeromanova–Maura deleģē sēdi vadīt Mārupes novada Tūrisma un uzņēmējdarbības atbalsta aģentūras 

(turpmāk tekstā – Aģentūra) direktori Inutu Šaroku, kura sēdi atklāj, iepazīstinot ar darba kārtību.  

Sākotnēji sēdes dalībnieki tiek informēti par AS “VentEko” pārstāves A.Bažovskas izteikto vēlmi neturpināt 

savu dalību Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes (turpmāk tekstā – padome) sastāvā un lūgts sēdes 

dalībniekiem balsot par A.Bažovskas izslēgšanu no padomes sastāva. Padome atbalsta lēmumu par 

A.Bažovskas izslēgšanu no padomes sastāva. 

Biedrības “Biznesa Vēstniecība” pārstāve S.Jeromanova–Maura iebilst un ierosina, ka sākotnēji 

nepieciešams veikt izmaiņas padomes nolikumā attiecībā uz tās dalībnieku iestāšanās un izstāšanās kārtību, 

atbilstoši pēc tam, lemt par konkrētu dalībnieku izslēgšanu no tās. I.Šaroka turpina, uzsverot, ka šobrīd 

lēmumi tiek pieņemti, balstoties uz esošo nolikumu, un izvirza jautājumu par zvērinātu advokātu biroja “JB” 

pārstāvja J.Baibakova uzņemšanu padomes sastāvā, balstoties uz J. Baibakova saņemto iesniegumu. 

Atbilstoši izvirzītajam jautājumam, balsojot, padome vienbalsīgi lemj par J.Baibakova uzņemšanu Mārupes 

novada Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes sastāvā. 

I.Šaroka, turpinot sēdi, izvirza jautājumu par 2023. gada 1. augustā saņemto SIA “Piche” iesniegumu “Par 

ierosinājumu veikt grozījumus Mārupes novada pašvaldības 2021.gada 29.septembra saistošajos noteikumos 

“Nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanas kārtība Mārupes novadā””, kā arī 2023. gada 16. 

oktobrī saņemto Nekustamā īpašuma attīstītāju alianses un SIA “Keywest Partners” iesniegumu “Par 

ierosinājumu veikt grozījumus Mārupes novada pašvaldības 2021.gada 29.septembra saistošajos noteikumos 

“Nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanas kārtība Mārupes novadā”” izskatīšanu, kas tajos 

paustā satura dēļ, sēdē tiek izskatīti kopā. 

Attiecībā uz Nekustamā īpašuma attīstītāju alianses un SIA “Keywest Partners” iesniegumā minēto, SIA 

“Heidelberg Materials SBC Latvia” pārstāve A.Ozoliņa uzsver, ka nav skaidrības, kādā kontekstā iesniedzēja 

nekustamajiem īpašumiem tiktu piemērota nodokļu atvieglojumu piešķiršana, minēto Mārupes novada 

pašvaldības 2021.gada 29.septembra saistošo noteikumu grozījumu gadījumā. J. Baibakovs ierosina, ka 

nepieciešams lūgt iesniedzējam precizēt šo jautājumu. Diskusijā iesaistoties Biedrības “Biznesa Vēstniecība” 

pārstāvei S.Jeromanovai–Maurai, A.Ozoliņai, Mārupes novada pašvaldības Izpilddirektora vietniecei 

I.Krēmerei un VAS “Starptautiskā lidosta “Rīga”” komerciālā departamenta direktoram, valdes loceklim 

A.Saveļjevam, tiek precizēts, ka nepieciešams lūgt SIA “Piche” detalizētu skaidrojumu un konkrētu aprēķinu 

par to, kāda ietekme iesniegumā minētajiem ierosinājumiem saistībā ar grozījumiem Mārupes novada 

pašvaldības 2021.gada 29.septembra saistošajos noteikumos, būtu attiecībā uz iesniedzējam piederošajiem 

nekustamajiem īpašumiem, kas atrodas Mārupes novada administratīvajā teritorijā, kā arī sniegt 

priekšlikumus, kā šis process tiktu administrēts no pašvaldības puses, lai nodrošinātu nepārtrauktu datu 

aktualitāti. Diskusijas noslēgumā I.Šaroka izvirza jautājumu, vai SIA “Piche” iesniegums un Nekustamā 

īpašuma attīstītāju alianses un SIA “Keywest Partners” iesniegums ar tajos paustajiem ierosinājumiem, ir 

virzāmi izskatīšanai pašvaldībā, kur padome vienbalsīgi lemj, ka iesniedzējiem nepieciešams sniegt papildus 

informāciju un atbildes uz padomes izvirzītajiem jautājumiem gan rakstiski, gan klātienē, uzaicinot 

priekšlikumu sniedzējus uz nākošo Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes sēdi prezentēt izstrādātos 

priekšlikumus.  

Turpinot sēdes gaitu, I.Šaroka rosina izskatīt jautājumu par Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes 

nolikumā veicamajām izmaiņām. Attiecībā uz deleģēšanas un pilnvarošanas kārtību, diskusijā piedaloties 

A.Ozoliņai, S.Jeromanovai–Maurai un J.Baibakovam, tiek ierosināts nolikumā noteikt pilnvarošanas 

kārtību dalībai un balsošanai. Ierosinājums ir arī par iespēju balsot attālināti, izmantojot drošu elektronisko 

parakstu, par jautājumiem, par kuriem noformulēts lēmumprojekts. J.Baibakovs turpina un ierosina kartību 

dalībai sēdēs - nolikumā noteikt iespēju konkrētu padomes locekļu skaitu piešķirt pārstāvēt vienam padomes 

loceklim, kā piemēru minot, ka viens padomes loceklis drīkst saņemt pilnvarojumu pārstāvēt 3 citus 

padomes locekļus. Kā lietderīgs tiek apsvērts ierosinājums atļaut dalību padomes sēdēs attālinātā formātā, 

piemēram, MS Teams platformā.  
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Papildus no A.Saveļjeva puses, diskusijā iesaistoties A.Ozoliņai un S.Jeromanovai–Maurai, tiek izvirzīts 

jautājums par to, kādā statusā padomes locekļi tiek ievēlēti tās sastāvā – kā fiziskas personas vai kā 

organizāciju pārstāvji, kur no I.Krēmeres puses tiek sniegta atbilde, ka šis jautājums ir atrunāts nolikumā, 

kuri pārstāvji deleģēti pārstāvēt biedrības, kuri konkrētus uzņēmumus. J.Baibakovs turpina, ka padomes 

sastāvā pēc būtības ir ievēlētas fiziskas personas, kuras pārstāv konkrētās biedrības/uzņēmumus. 

Sēdes noslēgumā I.Šaroka rosina līdz decembra vidum lemt par iespējamajām izmaiņām padomes 

nolikumā, kā arī to, kā padomes sastāvā esošie dalībnieki tiek izslēgti no padomes sastāva. A.Ozoliņa uzsver, 

ka ir nepieciešamība atrunāt iespējas attālinātai dalībai sēdēs, diskusijā ar S.Jeromanovu–Mauru un SIA 

“Bizpro” pārstāvi N.Čiževski spriežot, ka nepieciešams noteikt konkrētu sēžu skaitu, kuru iespējams 

neapmeklēt,  neizslēdzot konkrēto dalībnieku no  padomes sastāva. 

Sēdi slēdz I.Šaroka, piebilstot, ka tiks izveidota padomes locekļiem pieejama, rediģējama dokumenta 

versija, kurā būs iespējams veikt savus komentārus un ierosinājumus par grozījumu projektu padomes 

nolikumā. 

 

PIEŅEMTIE LĒMUMI:  

 

Padome ar 12 (divpadsmit) balsīm “Par”, nolemj: 

 

1. Izslēgt A.Bažovsku no Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes sastāva. 

2. Uzņemt J.Baibakovu Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes sastāvā. 

3. Aicināt SIA “Piche” sagatavot un iesniegt padomei detalizētu skaidrojumu un konkrētu 

gadījuma aprēķinu par to, kāda ietekme iesniegumā minētajiem ierosinājumiem saistībā ar 

grozījumiem Mārupes novada pašvaldības 2021.gada 29.septembra saistošajos noteikumos, 

būtu attiecībā uz iesniedzējam piederošajiem nekustamajiem īpašumiem, kas atrodas Mārupes 

novada administratīvajā teritorijā, kontekstā ar ieguldījumu novada publiskajā infrastruktūrā, kā 

arī sniegt priekšlikumus, kā šis process tiktu administrēts no pašvaldības puses, lai nodrošinātu 

nepārtrauktu datu aktualitāti. Ņemt vērā, ka nākamā konsultatīvās padomes sēde plānota janvāra 

otrajā pusē, tādējādi, lai turpinātu skatīt šo jautājumu jau nākamajā sēdē, papildinājumi būtu 

iesniedzami ne vēlāk kā līdz š.g. beigām. 

4. Aicināt Nekustamā īpašuma attīstītāju aliansi un SIA “Keywest Partners” sagatavot un iesniegt 

padomei minētā gadījuma skaidrojumu, attiecībā uz iesniedzēja nekustamajiem īpašumiem, 

kuriem lūgto Mārupes novada pašvaldības 2021.gada 29.septembra saistošo noteikumu 

grozījumu gadījumā, tiktu piemērota nodokļu atvieglojumu piešķiršana, kā arī uz konkrētu 

aprēķinu pamata skaidrot tās finansiālo apjomu, kontekstā ar ieguldījumu novada publiskajā 

infrastruktūrā, un sagatavot priekšlikumus šī jautājuma administrēšanai no pašvaldības puses, lai 

nodrošinātu nepārtrauktu datu aktualitāti. Ņemt vērā, ka nākamā konsultatīvās padomes sēde 

plānota janvāra otrajā pusē, tādējādi, lai turpinātu skatīt šo jautājumu jau nākamajā sēdē, 

papildinājumi būtu iesniedzami ne vēlāk kā līdz š.g. beigām. 

5. Sagatavot  grozījumu projektu padomes nolikumā, balstoties uz sēdes laikā apspriestajiem 

ierosinājumiem. 

 

Pielikumā:  

1. SIA “Piche” iesniegums uz 4 (četrām) lapām;   

2. Nekustamā īpašuma attīstītāju alianses un SIA “Keywest Partners” iesniegums uz 4 (četrām) lapām. 
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SĒDI BEIDZ: plkst.15:30 

 

Tūrisma un uzņēmējdarbības atbalsta aģentūras                                        (*paraksts)                         S.Zeiferte 

Uzņēmējdarbības speciāliste                       

 

Padomes priekšsēdētāja: 

Biedrības “Biznesa Vēstniecība” pārstāve                                                 (*paraksts)      S.Jeromanova–Maura 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


